
Hello…dziś o czasownikach modalnych-  

Zapamiętajcie!!! 

Gdy wyrażamy przypuszczenie używamy czasowników : MAY,MIGHT, 

COULD 

Np. We may win the race.        It might rain later. 

Gdy wyrażamy przekonanie, że coś jest niemożliwe używamy 

czasownika : CAN’T 

Np. He can’t be at home now- he left yesterday! 

Gdy wyrażamy przekonanie,że coś jest pewne używamy czasownika : 

MUST 

Np. He must be very rich ( patrzymy na kogoś i z nutką zazdrości 

mówimy- ten to musi być bogaty!! I wzdychamy widząc jego np. 

Ferrari…) 

 

Teraz proszę zobaczcie filmik: 

https://www.youtube.com/watch?v=qNFzdhR-z3E&t=379s 

 

Następnie wykonajcie zadania 1,2,3 w repetytorium na stronie 175. 

Odpowiedzi wyślę… 

W środę kartkówka unit 13 !!!! 

Take care… 

 


